
ESMENES A L'ACTA DE L'ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA DEL 19/12/2015 

La Núria Muñoz fa les següents esmenes (mitjançant mails a la Junta, després de rebre 
l'esborrany de l'acta de l'assemblea). 

• La eliminació de la frase: « La Núria Muñoz diu que tot el tema del nombre de 
mestres, hores, substitucions, etc. ho  haurien d'entomar els sindicats.» perquè la 
seva intervenció va quedar interrompuda i no va poder reprendre-la, de manera 
que aquesta frase no reflecteix en absolut el que volia dir. 

 

• Quan demana - la Núria Muñoz-  que es detalli el pressupost de música, diu: " 
En realitat el que vaig demanar a la junta és que quan hi hagi despeses 
importants per a projectes, com per exemple el de música, que es presentin de 
forma mes detallada per tenir informació concreta de com s'inverteixen els 
diners i poder valorar abans d'aprovar-ho". 
 

• Comenta també la Núria Muñoz que "Quan el Xavier Xarles comenta que no es 
pot aprovar un document així perquè es una carta blanca, vaig intervenir molt 
breument per aclarir que la intenció de la comissió era aprovar cada acció una 
per una (i ja no recordo si va ser en aquesta intervenció o en un altra) i també 
que el full de ruta era un document obert a esmenes i matisos i per això es 
pretenia portat a una assemblea que a mes considerava que havia de ser oberta a 
tothom 


